
Geachte Commissieleden, 

Voor u ligt de brief van wethouder van Spijk omtrent de problemen die er zijn gerezen omtrent de 

ontwikkeling van Plaza West. Wij zijn blij dat de eigen partij van de wethouder de brief op de agenda 

heeft gezet, wij hopen dat de andere partijen dit moment aangrijpen om eens werkelijk kritisch te 

worden rondom dit proces, vragen stellen, acties eisen en opvolging verlangen waardoor u als raad 

aan de  knoppen komt te zitten. 

Waarom wij hebben ingesproken en bezwaar hebben gemaakt de afgelopen periode wordt ten ene 

male duidelijk door de brief van de wethouder. De ontwikkelaar komt met onzorgvuldige plannen die 

niet blijken te passen en zet de gemeente onder druk om medewerking te verlenen vanwege de 

wens tot het bouwen van nieuwe woningen. Tot op heden is het de gemeente gelukt dit te 

weerstaan maar de druk wordt nu echt hoog en u weet ook, onder druk wordt alles vloeibaar. 

U heeft als commissie ons verzekerd dat u niets kunt doen omdat er een vigerend bestemmingsplan 

ligt waaraan de ontwikkelaar moet voldoen. Pas als er buiten het bestemmingsplan wordt gewerkt 

komt de raad aan de beurt en zullen de wensen van de huidige bewoners van de omliggende buurten 

mee genomen kunnen worden.  

Feit is dat ondergronds parkeergarage er niet komt, terwijl dit een voorwaarde is in alle afgegeven 

vergunningen. Het afwijken van deze voorwaarde kan o.i. in geen geval als een ondergeschikte 

wijziging worden gezien. Het feit dat dit wordt overwogen is al vreemd. Je verwacht dat dit soort 

voorwaarden zwaar zouden wegen. Even een opsomming waar wij als omwonenden mee te maken 

hebben. 

1. Tijdens de sloop van de gebouwen hadden wij te maken met mannen in witte pakken en 

linten met het woord asbest daarop. Handhaving weet van niets. Bewoners ook niet. 

2. Tijdens sloop is er een totaal onduidelijk verkeersplan met wekelijkse chaos, handhaving 

weet van niets. 

3. De hellingbaan wordt anders aangelegd dan op tekening, geen handhaver die er iets van 

weet. Oh vergunning klopt niet, joh even indienen dan komt het goed. 

4. Afgelopen periode zijn er op 4 mei en 30 juni brieven gestuurd naar het college door alle 

betrokken belangen groeperingen. U heeft deze ook ontvangen, wij wachten nog steeds op 

een officieel antwoord. Zegt u het maar, zorgvuldig handelen? 

5. Er moet een gedetailleerd verkeersplan komen voor de gehele buurt, vooral de ontsluiting 

Pijlslaan vanwege de verkeerstroom uit het Vomar gebied en de net opnieuw ingerichte 

Westergracht, kent u dit plan? Wij niet helaas. 

6. Er worden parkeerbalansen getoond die niet kloppen waarbij het private contract van AH 

met de ontwikkelaar telkens in twijfel wordt getrokken. Kent u het contract van AH? 

7. Ontwikkelaar had berekent dat  194 parkeerplaatsen voor gebouw 8 en tijdelijke Action op 

dit moment voldoende zouden zijn, op dit moment zijn het 274 en parkeerden er 284 auto’s. 

nu al een verschil van 90 auto’s.  Berekening deugt dus niet, gemeente grijpt niet in!! 

8. Vergunningen zijn verleend op basis van concept fasering parkeren. In uitvoeringsfase wordt 

hier sterk vanaf geweken. Handhaving weet van niets, definitieve versie is niet beschikbaar. 

9. Wij moeten alle informatie uit de gemeente trekken en zelfs betalen om vergunningen in te 

mogen zien een klankbordgroep voor dit gebied is nog steeds niet opgericht. Dat was toch 

een opdracht van uw raad? 

10. Wij moeten de gemeente controleren op doorlooptijden van het uitbrengen van advies rond 

gebouw 8 

11. Huidig bouwpeil zou moeten gelden, wat blijkt volgens tekening wordt het peil verhoogd. 



12. Uw gemeenteraad heeft voorkeur voor inpandig laden en lossen dit wordt door ontwikkelaar 

geweigerd. 

13. Etc. etc, 

 

Tot zover dit chaotische proces en nu terug naar de voorliggende brief, de parkeerbak was een 

voorwaarde van uw gemeenteraad om mee te werken aan de vrijstellingen. En dus een voorwaarde 

in het verlenen van de vergunningen. De ontwikkelaar heeft haast, financiers eisen dat er per 1 

januari gebouwd gaat worden. De  druk wordt hierdoor intens. Deze ontwikkelaar is geslepen en 

weet precies waar de mist opgetrokken moet worden om buiten de officiële paden zijn zin te krijgen. 

 

Wat te doen: 

1. Zet zorgvuldigheid boven snelheid. 

2. Houdt u aan de huidige parkeernormen, anders creëert u chaos in het gebied. 

3. Volgens huidige parkeernormen past het voorgenomen bouwvolume in combinatie met 

Retail niet, daardoor kan en moet er lager gebouwd worden. Precies wat de buurt al een 

aantal jaar heeft voorgesteld. 

4. Stop met beoordelen van deelplannen, kom met een totaalplan voor het geheel Plaza West.  

 

Als laatste, wij zijn bewoners die dagelijks zien welke chaos veroorzaakt wordt. Stuur ons niet het bos 

in met procedures, steun ons alstublieft, er worden hier historische vergissingen gemaakt. Het 

gebied wordt op deze manier te zwaar belast. Het bestemmingsplan, de verkeersplannen en de 

parkeernormen moeten ons en dit stadsdeel beschermen.  

 

Namens alle belangen organisaties rondom Plaza West, 

 

Jaap Vos 

 

 

In de bijlage vind u een compilatie van gevaarlijke verkeerssituaties, overvolle parkeerplaatsen en 

verkeersopstoppingen van 4 november j.l   

  

 



Gevaarlijke situatie laden en lossen Action



Overvolle parkeerplaats



Verkeersinfarct door overvolle parkeerplaats



Verkeersinfarct door overvolle parkeerplaats



Verkeersinfarct door overvolle parkeerplaats


